
 
Dordrecht, 01 december 2023. 
 
Geacht College, 
 
In het vragenuur van 14 november hebben wij u al gewezen op de problemen die mensen in Wielwijk 
ondervinden. We hadden ook vragen over de Short Stay Facility (SSF) in dezelfde wijk. U heeft als 
College toen aangegeven dat er geen signalen zijn van ernstige overlast door bewoners van de SSF, 
in de wijk. 
De Dordtse VVD heeft een avond georganiseerd voor bewoners, om de klachten beter te kunnen 
inventariseren. Deze klachten zijn: 
 

• bedelen, langs de deur en in het winkelcentrum; 

• het gebruik van alcohol en rondhangen in de Tromptuinen en bij de kinderspeelplaats; 

• het hangen in portieken van groepen; 

• dronken mensen in het winkelcentrum, Tromptuinen en kinderspeelplaats, die ook de jeugd 
lastig vallen; 

• stelen in winkels in het winkelcentrum. 
 
 

In het AD van maandag 30 november jl. wordt melding gedaan van ernstige overlast in het 
winkelcentrum, door veelplegers. De Dordtse VVD vindt dat leefbaarheid en veiligheid de kerntaken 
zijn van de gemeente. We willen voorkomen dat, net zoals in de buurt van het Kromhout/Kasperspad, 
er weer een buurt te maken krijgt met ernstige overlast en criminaliteit. We willen u de volgende artikel 
40 vragen stellen: 
 
1. Herkent u de door ons opgesomde klachten? 
2. Bent u van plan om extra handhaving en politie in te zetten in Wielwijk om deze overlast en 
 criminaliteit te bestrijden? 
3. In het winkelcentrum Wielwijk is er een alcoholverbod. Bent u bereid om te onderzoeken of dit 
 verbod kan worden uitgebreid naar de Tromptuinen en de kinderspeelplaats? 
4. In de SSF zitten diverse doelgroepen bij elkaar. Is er binnen de SSF 1 verantwoordelijke voor 
 de rust en orde binnen het gebouw? Zo nee, kunt u in gesprek gaan met verhuurders om 
 meer structuur te krijgen in het bestrijden van de overlast? 
5. Bent u bekend met het feit dat er mensen uit de SFF in Wielwijk overlast veroorzaken? 
6. Waarom komen veelplegers elke keer weer snel vrij en weet u misschien waarom het OM niet 
 vaker een ISD-maatregel (Inrichting voor Stelselmatige Daders) toepast, zodat deze 
 veelplegers langer van de straat worden gehaald? 
 
 
Met vriendelijk groet, 
 
John van der Net  
 
  
 
VVD Dordrecht 
 


